
 
 

Regionfullmäktiges sammanträde 2019-12-03 

 

Enkel fråga 
Till Ordföranden för Kollektivtrafiknämnden Carina Zachau 

 

Indragning av busshållplatser 
Lomma kommun och väldigt många av de boende i Bjärred finner det oacceptabelt att dra in slingan som 

linje 137 kör i Bjärred. Slingan bedöms av kommunen vara av största betydelse ur ett samhällsperspektiv då 

den har ett stort upptagningsområde och används bland annat av resenärer som kan ha svårigheter att ta 

sig till Bjärreds centrum för att stiga på bussen, resenärer med barnvagn eller rollator. 

Slingan med 5 hållplatser(nyligen anpassade för personer med funktionshinder) används flitigt. På 

vardagsmorgnar i rusningstid är bussen ofta nästan full efter dessa 5 hållplatser. Basfakta för linje 137 visar 

att 2018 var det i snitt 1955 resor dagligen och i snitt 20 resor per tur. Linjen är markerad som ett 10/18/3 

stråk som är de linjer med allra mest resenärer och därmed starkt prioriterade av Skånetrafiken.  

Slingan fyller också en viktig funktion för resande inom Bjärred samt för att möjliggöra en koppling mellan 

linje 137 (Bjärred-Lund), linje 134 (Bjärred-Malmö) och linje 132 (Bjärred-Malmö). 

Eftersom Skånetrafiken dessutom avser att låta alla regionbusslinjer som kör till Lund kortas och få Lund C 

som slutstation istället för som idag universitetssjukhuset innebär det att hela 6 hållplatser stryks för linje 

137. Detta lär kraftigt minska attraktionen att välja bussen framför bilen. 

 

 

Min fråga till Carina Zachau är därför: 

Kommer du se till att linje 137 fortsätter att trafikera slingan i Bjärred? 

 
 
 
 
Kristianstad 2019-11-27 

För Vänsterpartiet i Region Skåne 

 
Patrik Milton 


